



التاريخ 2025/07/03 2025/07/03 التاريخ 2025/07/03 Reference: GC 02-2025 GC 02-2025

تعميم خارجي External Circular

الموضوع: إلغاء التعاميم السابقة المتعلقة بفيروس كوفيد-19 Subject: Cancellation of Previous Circulars Related to Covid-19

To: All parties of the health insurance system in the Emirate of Dubai – DHA Permitted Healthcare Providers and Insurance Companies.

Dubai Health Authority extends its sincere thanks and appreciation to all its strategic partners in the field of healthcare and the health insurance system for their contribution and efforts in providing better health care to members of the community.

This circular serves as formal notification that the following General Circulars have been officially rescinded and are no longer in regulatory effect, effective as of the date this circular is published. Accordingly, all associated claims and billing transactions shall be processed in accordance with the applicable agreed-upon pricing structures or Diagnosis-Related Group (DRG) billing methodologies, as appropriate as per DHA regulations.

GC-08 2020 GC 13-2020 GC 14-2020 GC 15-2020

This circular is for regulatory action and is not intended as content for media reporting, and in the event of violation of this, legal action will be taken directly.

إلى: أطراف منظومة الضمان الصحي في إمارة دبي: مقدمي الخدمات الصحية وشركات التأمين الصحي المرخصة من هيئة الصحة في دبي

تتقدم هيئة الصحة في دبي بخالص الشكر والتقدير لجميع شركائها الاستراتيجيين في مجال الرعاية الصحية ومنظومة الضمان الصحي لمساهمتهم وجهودهم المبذولة في توفير رعاية صحية أفضل لأفراد المجتمع.

يُعد هذا التعميم إشعارًا رسميًا بأن التعاميم العامة التالية قد تم إلغاؤها رسميًا ولم تعد سارية المفعول تنظيميًا، وذلك اعتبارًا من تاريخ نشر هذا التعميم .وبناءً عليه، يتعين معالجة كافة المطالبات والفواتير ذات الصلة وفقًا لهياكل التسعير المتفق عليها أو منهجيات الفوترة المعتمدة وفق نظام المجموعات التشخيصية(DRG) ، حسبما يكون مناسبًا.

للعلم واتخاذ ما يلزم وفقًا للوائح هيئة الصحة بدبي.

GC-08 2020

GC 13-2020

GC 14-2020

GC 15-2020

هذا التعميم ومرفقاته للإجراءات التنظيمية الواجب التقيد بها من قبل المعنيين، وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي، وفي حال تم مخالفة ذلك سيتم اتخاذ الإجراءات القانونية مباشرة.





In the event of a conflict between the Arabic and English texts, the Arabic text shall prevail.

في حال التعارض بين النصين العربي والانجليزي، يُرجح النص العربي.

For more information, kindly send an email to:

Email address: isahd@dha.gov.ae

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل من خلال المزيد الإلكتروني :isahd@dha.gov.ae

With Regards - DHA

مع تحيات – هيئة الصحة في دبي